
25-03-2020 11:12 - |EEESprak net RES Heeft goede
contacten met Ziekenhuis Aken. Gaat nog niet over IC bedden. Haar grootste nood nu: personeel uit Duitsland

over grens krijgen. Certificaten moeten sneller.

25-03-2020 14:22 - <bijgevoegd: 00000003-PHOTO-2020-03-25-14-22-45.jpg>
25-03-2020 14:27 - Martin Van Rijn : Niet echt vrolijk..,,
Punt 5: spreek met [BIE en wie hij erbij wil een dagelijks tijdstip af voor een call met mij en iemand van jullie.
Vandaag beginnen!
25-03-2020 17:47 - |EEEIEEESNbevestigt stijging van 98 patiénten op de IC. Totaal is nu 644

25-03-2020 17:49 - 51.26 En er zijn volgens IIEEEEIIIA2 patiénten vervoerd

25-03-2020 17:49TEER...geen nieuwe getallen
25-03-2020 17:54 - Martin Van Rijn : Ik krijg van [EEEE600....
25-03-2020 17:58 - IEEIEEDgebeld : EEE is laatste stand, 600 van BEER was eerder op de dag.
25-03-2020 17:59 - Martin Van Rijn : Ok

25-03-2020 18:04 - Martin Van Rijn : Heb jij 06 van

25-03-2020 18:09 - EEE <bijgevoegd: 0000001 2JERE<>
25-03-2020 21:14 - 5.1.2e Zie mail over Philips.

26-03-2020 14:01 - Martin Van Rijn : Gesproken metIEEE:
Hij bevestigd dat per 1 april opgeschakeld kan worden naar 1600

Ig) ziet daarop toe.

Groet, Martin

26-03-2020 14:09 - IEEE EE eesti dat per 1 april opgeschakeld kan worden naar

1600.

Ig] ziet daarop toe.

Groet, Martin

2603-2020 14:09 4
26-03-2020 14:09 5.12e Tekst met reactie

28-03-2020 10:06 -[EEEGoedemorgen Martin, ik adviseerje om vandaag [JIIEEENI
bellen. Zie mijn mail.

28-03-2020 10:07 -[EEEA's het praktisch is dat ik mee inbel voor follow up, laat weten.

28-03-2020 10:52 - Martin Van Rijn : Thx. Ik laat weten

28-03-2020 11:58 - |IEEEZIEES verwacht begin middag de cijfers te hebben voor de regio’s, ook

heeft dan de info van haar inspecteurs. Zodra we de info hebben stel ik voor call te doen met IEEEZR
BEen jij. Ok?

28-03-2020 12:05 - Martin Van Rijn : Ok

28-03-2020 12:49 - Martin Van Rijn : Hugo er ook even bij, is-ie gelijk bijgepraat.
28-03-2020 12:58 - 5.1.2e OK

28-03-2020 13:15 - Martin Van Rijn : Ha. Half4 zou dus kunnen, En vanaf 5 uur. Graag[IEEEook
inbellen. Is ook bezig met verpleegbedden in verpleeghuizen, en met ‘zorghotels'.
28-03-2020 13:18 - Martin Van Rijn : = app Hugo
28-03-2020 13:24 -

J IEEFZI Kunnen we het in tweeen hakken? Gesprek 1: de IC en opschaling
ziekenhuizen. Kan alleen met jou,JEXIEEHERIE en ik. Gesprek 2: Over bedden in brede zin, daar haak ik[EEES

aan naast[JIIIEEEZ. Zi zijn hier beiden mee bezig (aanbod en verdeling).
28-03-2020 13:25 - Martin Van Rijn : Idd beter idee, bedacht ik mij ook net. Ik meld Hugo
28-03-2020 15:18 - Martin Van Rijn : Hebben we om 4 uur dan het opschalingsoverleg?
28-03-2020 16:26 -[EEE\ OS heeft blijkbaar lucht gekregen van verplaatsingen naar Duitsland. Wij
verstrekken geen info tot de zaken formeel geregeld zijn. Ze komen wel voor Isala filmen.

28-03-2020 16:27

———— re28-03-2020 16:30 -[EEEOverleg om kwart voor 5. Ik bel je in

28-03-2020 17:17 - Martin Van Rijn : Ben er uit

28-03-2020 18:47JEEZA toestemming van NRW om patiénten op te nemen?

28-03-2020 18:54 - Martin Van Rijn : Zeer bereidwillig. Geen verdere formele toestemming nodig. Samenwerking

vanzelfsprekend. Maandag nader ambtelijk kontakt met ministerie indien nodig. IZ koppelt namen.IEE.
Ik verwacht geen grote aantallen, maar elk ventieltje welkom!
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Groet, Martin

28-03-2020 20:00 -[IEEEZIMooi! Nu nog akkoord Nedersaksen

29-03-2020 10:43JEREs er al een Akk uit Nedersaksen? Er zijn vanuit Zwolle inmiddels twee

patiénten overgeplaatst naar Munster.

29-03-2020 10:45 -[EEEZITe snel geappt. Zie net op mail dat dit via Rutte moet vandaag.
29-03-2020 19:32TEEJe krijgt zo de tijdlijn van[JEEEZover de mondkapjes. Kunnen we als je wilt

vanavond bespreken maar kan ook tijdens crisisstaf morgen. Kern: we hebben vorige week zondag de

verspreiding van de kapjes stopgezet nav visuele inspectie en ook ROAZ gevraagd tot nader order niet verder te

verspreiden. Donderdagavond kregen we via via signaal dat uit testonderzoek bleek dat de kapjes niet voldeden

en hebben dit toen ook aan jou en aan Hugo gemeld. Gisteravond is dat ook aan de Roaz gemeld met daarbij de

opmerking dat zorgaanbieders kapjes kunnen teruggeven (nb er staat dus niet: moeten teruggeven).
29-03-2020 19:33JEREVer der volgt vanavond de annotatie voor het overleg met de Roaz

morgenochtend en een gemailde nota over geneesmiddelen.
29-03-2020 19:33 - Martin Van Rijn : Ok, thx

29-03-2020 19:34 - Martin Van Rijn : In crisisstaf bespreken prima
31-03-2020 12:10 -[EEEGoedemorgenBEEZ Minister wil graag cijfers om iets na 12.15 uur

vandaag mee te kunnen nemen naar mp met oog op persconferentie. Lukt/kan dat? Groet, JEN
31-03-2020 12:10-EEEZIBeste JEEERN dat lukt helaas niet, de Inaz call met alle roaz voorzitters is

nu

31-03-2020 16:53 - Martin Van Rijn : Er gaat een verhaal dat geleverde Philips spullen niet geschikt zijn (voor

thuisbeademing) 77?

31-03-2020 16:55 -[IEEE1 ga het na

31-03-2020 16:58 - Martin Van Rijn : Komt van VUMC?

07-04-2020 13:27 Dag Martin, EEE geeft aan dat jij geen tijd hebt voor call met [JEREZof
EEERlvanmiddag. Dat lijkt me wel nodig als jij een gezant in de brief wil noemen.Je krijgt vanmiddag ook nog

nota om akkoord te geven op een aantal productie lijnen.
07-04-2020 16:25 - Martin Van Rijn : Gaat het nu ok met Auping ?

Die zijn/waren onrustig...
07-04-2020 16:26 - Martin Van Rijn : Hoeft niet meer want besteld, toch?

07-04-2020 16:50 -JIEEEZI 2 hebjij goedgekeurd tijdens overleg.
07-04-2020 16:50 - Martin Van Rijn : Weet ik, maar weet Auping het al?

07-04-2020 16:50 -EEE[k probeer [ERERM te bereiken maar zit in een overleg. Berichtje zsm
07-04-2020 16:51 - Martin Van Rijn : Thx

07-04-2020 16:55 -[IEEEZo weten het

07-04-2020 16:59 - Martin Van Rijn : &
08-04-2020 09:47 - Martin Van Rijn : Zie app die ik kreeg. Suggesties ?

Beste heer van Rijn,
Voor de trait d'union functie tussen ziekenhuispersoneel en naasten van corona-patiénten hebben we een

vrijwilligers-systeem bedacht, dat personeel ontlast en info/steun aan naasten verzorgd. Met wie kunnen we ons

hierover het best verstaan? Mvrg 5.1.2e

08-04-2020 11:13 2e Handigste als 5.1.2e van MEVA contact met hem opneemt.

Medewerkers en ondersteuning van medewerkers. OK?

08-04-2020 11:49 - Martin Van Rijn : Prima, dank

08-04-2020 16:54 -IEEEZ“Net Akkoord gehaald bij martin op derde initiatief.*tekst nu dus:
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08-04-2020 17:20JEEZDit was app aan Hugo
10-04-2020 08:46 -[JEEEZIMartin, wist ook niet van NRC en reactie. Verder gisteren einde dag gesprek
met [BEEE gehad. Orders handschoenen en jassen zijn echt veel te weinig. Dat komt door het tekort op de

wereldmarkt, maar er lijkt bij LCH nog steeds te veel in te zitten dat ze kopen wat nodig lijkt (in plaats van bij

wijze van spreken een jaarvoorraad). Bespreek zo verder met collega’s GMT en daarna weer metEEES
10-04-2020 08:51 - Martin Van Rijn : Dat kopen wat nodig is moet er echt uit. We kopen wat kan. Voorraden

aanleggen!
10-04-2020 11:49EEE - hebt einde dag call met [EEE Zou ik vandaag wel door laten gaan. Wat

wij willen voorstellen aan jou:

1. explicitering opdracht aan [EEEE/LCH. VindtEEEZ] OK. Mailen je zo voorstel.

2. Aangezien er nu toch allerlei leveranties lijnen lopen lijkt een overleg voor donderdag van jou met

belangrijkste koepels van leveranciers samen met ERE¥LCH ons nuttig. Doel hoe doen we dit samen goed. Laat

dan waar nodig boven komen als er onderling zaken spelen, dan kunnen we dat adresseren.

10-04-2020 12:02 - Martin Van Rijn : Ik wil morgen wellicht naar buiten met verhaal wat doet LCH en wat zijn
resultaten. Moet daarvoor goed verhaal hebben vandaag.
10-04-2020 12:04 -[EEEZullen we aan§ER vragen. De resultaten zijn echt nog beperkt.
10-04-2020 14:36 - Martin Van Rijn : Bel jii EXER}
10-04-2020 14:36 Ja

10-04-2020 14:37 Over 2 min

10-04-2020 14:37- Martin Van Ryn : c=
10-04-2020 14:39 : Krijg voicemail

10-04-2020 15:22 - Martin Van Rijn : al kort gesproken. Geen bijzonderheden. Nog steeds wat weerstand

tegen de Duitsland-lijn bij IC's. Maar blijft ook nu heel erg nodig vanwege opstart non- Covid.

10-04-2020 15:35JEREZ)2 dank. Duitsland ook relevant bij evt tekorten hulpmiddelen zou ik

zeggen.

10-04-2020 21:03 Beste Martin, helaas is het niet meer gelukt om echt gestructureerd te

piekeren. Daarvoor was er te weinig tijd vanmiddag. Staat voor komende week op de agenda.

Wel paar vragen voor morgen mocht er al worden vooruitgeblikt naar 21/4. 1. weten we echt waarom IC nu

minder bezet raakt? 2. wat kan de zorg in tijden van Cofid wel en niet aan (niet alleen Cofid IC, maar CZ en LZ zin

in brede zin, zie ook je gesprek van [JEEZ ? 3. Wat vraagt “1,5 meter maatschappij” van de zorgsector zelf? Hoe

zou dat eruit zien? 4. Wat is er aan eigen productie van BHM en tests nodig om op een verantwoorde wijze stap

naar 1,5 meter maatschappij te kunnen maken? 5. Hoe organiseren we zorg zo in 1,5 meter maatschappij dat we

snel cofid uitbraken kunnen opvangen? 6. Wat bedenken we zelf en waarvoor vragen we rond deze vragen juist
externe denkkracht of draagvlak (WRR, RVS, SER, RvS). 7. Wat zouden we in Benelux verband of met DId samen

kunnen doen? Zie punt 4. 8. Ingewikkelder maar wat zou je juist makkelijker in EU verband kunnen doen (eigen

productie) (zie punt 4).

10-04-2020 21:14 -IEE cr ik mis er nog 1 voor nu: ad. 4: wat moet er op orde zijn voor

geneesmiddelen.
14-04-2020 21:36 Beste Martin, in de mail jouw onderdelen voor de brief. Mochtje vanavond
kunnen lezen kunnen we teksten morgen in covid staf doornemen en daarna met jouw opmerkingen aan de

slag.
15-04-2020 10:18 - |EEEZI Martin, wat we zijn vergeten is dat Tamara voorstel kapjes nog in mcbb wil

hebben (heb ik je dit weekend gemaild) maar ook dat ze jou daarover nog zou bellen. Heeft ze dat al gedaan?
Want SZW geeft nu aan het vanmiddag te willen agenderen.
15-04-2020 14:31 -JEREZDag Martin, “jouw onderdelen brief” zijn aangeleverd bij PG. Paul zorgt dat

je die stukken alvast krijgt.
20-04-2020 20:15 -[EEFDag Martin, in de mail hebjij jouw onderdelen van de brief. Bespreken we

graag morgen metje in de staf.

20-04-2020 20:16 - Martin Van Rijn : Ok, thx

20-04-2020 22:21 - Martin Van Rijn : Heb morgenochtend opm op hardcopy bij mij.
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buiten verzoek

23-04-2020 21:33 -

[EE woordvoering is op de hoogte.
23-04-2020 21:33 - Proberen vanavond nog denkstukje bij je te hebben over de kapjes.
23-04-2020 21:37 - Martin Van Rijn : 7
23-04-2020 22:01 -

5.1.2e <bijgevoegd: 00000094-PHOTO-2020-04-23-22-01-12.jpg>
23-04-2020 22:02 5.1.2e Wel goed om ministerIen W morgen en marge MR te vragen of ze ook

heeft bedacht waar de kapjes vandaan komen.

23-04-2020 22:02TEEZe heeft iig haar eigen luchtbrug....
23-04-2020 22:02 - Martin Van Rijn : Pfff

24-04-2020 14:43

Bara pp]
Martin je krijgt lijn over baudet lead van[EEEpe lijn spreekt van “wij” maar

dan is het juist van belang steeds te zeggen “het LCH"

24-04-2020 14:43 5.1.2¢ FEED be {ERE hier ook over

26-04-2020 15:51 5.1.2e jjkt Idd geen concurrentie met de medische kapjes te zijn. Appje zo wat

context. Bijzonder is dat men in bld kennelijk de voordelen van deze huis tuin en keukenmaskers zwaarder vindt

wegen dan de nadelen. Heb het gevoel dat dit bij RIVM omgekeerd is. Dat creéert dan risico dat er wel druk

ontstaat op medische beschermingsmiddelen.

buiten verzoek

26-04-2020 15:51 - https://www.rossmann.de/de/gesundheit/ratgeber/community-maske
26-04-2020 15:51 -[EEEGoede nieuws is dat dit niet concurreert

https://www.bundesregierung.de/breg-de/aktuelles/oepnv-schutzmassnahmen-1745060
26-04-2020 15:51EEEShawl mag ook ;)

https://www.land.nrw/de/corona
26-04-2020 15:53 -IEEE© community maskers worden in DLd ook commercieel al aangeboden zie

ik on line. Maar als ik het probeer kan ik ze nog niet naar NL laten verzenden.

26-04-2020 15:55 - Martin Van Rijn : Verhoogde druk op RIVM, maar wellicht geen concurrentie...

buiten verzoek

04-05-2020 21:58 - Martin Van Rijn : Niet vergeten: ook verhaal over opstarten reguliere zorg.

04-05-2020 21:59 - Martin Van Rijn : Kan in IC verhaal

04-05-2020 22:24 -EEEZIZit in stukken dieje vanavond mee hebt gekregen voor brief.

05-05-2020 12:06 <bijgevoegd: 00000111-Protocol verantwoord naar de kapper in

Coronatijd(20042020) Definitief.pdf>
05-05-2020 12:11EEE Biigaand het kappersprotocol. Daar staan nu dus nog chirurgische maskers

in. Ik stel voor om af te spreken: wat ze hebben mogen ze houden. Maar koop ajb geen nieuwe. Signaal is verder

wel: als iedereen kennelijk al chirurgisch 1 heeft is het niet zo moeilijk om aan te komen. Zouden zorginstellingen
die dat willen dan toch ook makkelijk aan moeten kunnen komen.

15-05-2020 13:03 - Martin Van Rijn : Ben wel bij debat

15-05-2020 14:38 5.1.2e

17-05-2020 13:09 5.1.2e oedemiddag Martin, graag check bij jou welke kapstokje wilt voorje
spreeklijn. Vorige keer hadden we de sprint en de marathon en drie thema's: zorg capaciteit, beschikbaarheid

beschermingsmiddelen en beschikbaarheid geneesmiddelen. Alledrie voorwaarden scheppend voor onze

zorgverleners.
Dit keer heb je:



1. zorgcapaciteit; kan me voorstellen datje hier toch ook iets wilt zeggen over de remweg/zorg weg wil nemen

dat we te lichtvaardig acteren

2. beschermingsmiddelen (inclusief offensief verhaal LCH).

3. en beetje sport.

Thema dat ik wel zie: we zitten volop in de overgangsfase maar bereiden ons waar nodig ook voor op nieuwe

normaal (lelijke term).
17-05-2020 13:13 - Martin Van Rijn : Iets met van in control komen naar in control blijven. Zit ook in remweg

verhaal. En zegt ook iets over: niet alleen huidige vraag aankunnen, maar ook buffers aanleggen. (IC, PBM)

17-05-2020 13:18 - Martin Van Rijn : Is dat wat?

17-05-2020 13:24EEEVraag is of we al in control zijn. Denk dat verpleeghuizen etc dat nog niet zo

zien. We oefenen wel even.

17-05-2020 13:24 -

[EEEVet een tekstje
17-05-2020 13:26 - Martin Van Rijn : Klopt. Misschien verschil in control komen, zijn en blijven.
18-05-2020 13:56 - Martin Van Rijn : <bijgevoegd: 00000121-NL-COVID-19 Biobank 20200504 aanbeveling op

bestuurlijk niveau v2.docx>

18-05-2020 13:59 - Martin Van Rijn : Ook aan [EEX gestuurd. Hebben jullie reactie/advies ?

18-05-2020 20:13ECE:Martin, kanjij het mailtje over wpg/mondkapjes en handhaving
middels persoonsvervoer ajb nog aan [IEEE<n mij (EEE minvws.nl) mailen?

18-05-2020 22:31 -| 512¢ [NOW over dossier morgen: omdat overall deadline voor aanleveren morgen

15.00 is voor oa LZ, zorgen we datje morgenje complete set van sport, LZ en CZ dan in 1 keer krijgt. We houden

ons aanbevolen voorje reactie op brieftekst capaciteit zorg, ook omdat we daar weer spreektekst op baseren.

18-05-2020 23:00 - Martin Van Rijn : Cap zorg in appgroep

18-05-2020 23:09 Sander Dekker in Op 1 suggereert dat er ruimte moet komen voor meer

gebruik in zorg van mondkapjes als er meer beschikbaar is. Nemen we mee in voorbereiding. Ik zou zeggen

bouw dan als zorginstelling of LCH eerst of parallel voorraad op.

18-05-2020 23:21 - Martin Van Rijn : We moeten QenA maken nav optreden[IEE
18-05-2020 23:26 - Martin Van Rijn : Zit nu in QenA maar niet goed

18-05-2020 23:27EENet al uitgezet bij waarom de 1 miljard niet aangenomen.

18-05-2020 23:31 - Martin Van Rijn : En: “er is geen onderscheid medisch- niet medisch”. Hoezo niet? Uitleggen.
18-05-2020 23:37 -[EEEDie is goed te leggen. Vraag waarom niet voor iedereen chirurgische kapjes
in NL vind ik moeilijker. OMT begint altijd met: ze zijn voorbehouden aan de zorg en ECDC zegt ook: bij beperkt
aanbod alleen voor de zorg. [EEE draait om: koop ze nu in voor heel NL. Zet heel ondernemend NL om tafel en

regel als overheid de garanties en financiering. Vergt eigenlijk gesprek met|EEER Stel we zouden het kunnen

inkopen (uitgaand van 17 miljoen NLers, 3 maskers per dag, voor 1 jaar: 18,5 miljard kapjes) verwachten we dan

dat het oude leven weer door kan gaan? Dat suggereert [JEREZ min of meer maar weet niet of RIVM er zo in zit.

Het kapje is geen excuses voor 1,5 meter, bij ziekte thuis blijven en niet opzoeken drukte.

18-05-2020 23:44 - Martin Van Rijn : En waarom zouden we in hemelsnaam iedereen aan de medische kapjes
zetten, 18 Mid per jaar voor kontakten tussen niet besmette mensen.

En dan doen alsof er genoeg is en geen concurrentie optreedt.....
18-05-2020 23:45 - Martin Van Rijn : Wat kost een chirurgisch masker?

18-05-2020 23:45 -[EEEnoemde|
18-05-2020 23:50 - Martin Van Rijn : Even gekeken op internet:zit rond de 1 euro

LekkerEEE per jaar uitgeven voor niks. Leuke markt.

18-05-2020 23:56

a.
morgen eens checken bij EEE wat inkoopprijs nu is. En ook hoor ik

toch graag nog een keer va wat zijn visie is op een gemaskerde maatschappij. Ik denk dat hij ook bij

chirurgische maskers vindt dat het schijnveiligheid creeert. Kan me ook voorstellen dat hij die vraag krijgt tijdens
de briefing. Meest relevante voor debat is: waarom geen preventief gebruik? Er is toch genoeg.Die moeten we

dus ook voorbereiden

18-05-2020 23:57 - Preventief gebruik voor de zorg

19-05-2020 19:25 -[EEF| CH rapportage van net leidt tot aanpassingen in brief. Tabel eruit. Tekst

ligt ter check bijEER
19-05-2020 19:26 - Martin Van Rijn : Wat nu weer. Andere conclusies?

19-05-2020 19:30 EEE <bijgevoegd: 00000140-PHOTO-2020-05-19-19-30-02.jpg>
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19-05-2020 19:30 - Martin Van Rijn : Ah, betere cijfers .....

19-05-2020 19:31 -[EEEE)2 maar vraagteken bij vraagdefinitie

buiten verzoek

26-05-2020 19:19 -

[EEEZI Goedenavond Martin, je hebt nota Sanquin in je tas. Hoop datje die kan

lezen. Het is allemaal erg krap en heb zelf nog nodige vragen maar moeten nu denk ik wel tempo houden. EY

staat ook klaar om getallen voor ons te beoordelen in kader van onderhandeling.
27-05-2020 19:49 - Martin Van Rijn : Van EXE gekregen:
Graag reactie.

Lang verhaal kort: Na een week onderhandelen over de tekst en uitwerking van de pool heeft NL op veel viakken

haar zin gekregen, maar dreigt nu voor de deadline (morgen) toch de steun in te trekken. Reden: Er zouden niet

genoeg andere EU landen meedoen. Dit is wat ons betreft het tegenovergestelde van leiderschap zoals jouw

ingediende motie het voorschrijft.

27-05-2020 20:22je . het na. Loopt via IZ en PG.

27-05-2020 20:45EEE uur je zo mail over stand onderhandelingen pool en samenloop
met onderhandeling met enkele partijen/landen over vaccins.

29-05-2020 12:23 - Martin Van Rijn : Martin, Een Vandaag belt over richtlijn behandelen IC. Is er nieuws? Ze willen

weten hoe t zit......

29-05-2020 12:24 - Martin Van Rijn : Weetjij hier iets van?

29-05-2020 12:27 -[EEENee.

buiten verzoek

SCHR ETWIGIE
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